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Referat  

Bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Solskin 
 

 
Tid:    Lørdag den 11. august 2018 klokken 15:00 
 
Sted:  Middelvej 13, Havnsø 
 

Deltagere: Uffe Kjær (Formand), 
   Annie Kogler (Kasserer), 
   Lars Vendelbo Nielsen (Sekretær).  

 
Dagsorden:      
 

1. Meddelelser fra formanden, 
2. Opfølgning på budget 2018 
3. Opfølgning på generalforsamlingen 

a. Udskiftning af slidte vejskilte (Helle, Henrik) 
b. Vedligehold af skel mod Havnsø park (Spindler, Hagelin) 
c. Vildtvoksende grund Tulipanvej 4 (Carsten Trudsholm) 

4. Opsætning af hjertestarter 
5. Bestyrelsesposter - fremadrettet 
6. Eventuelt – næste møde. 

 

SOLSKIN     

Grundejerforeningen 
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Referat     
 

1. Meddelelser fra formanden 
 
Der var ingen særskilte meddelelser fra formanden, som ikke var dækket af mødets 
dagsorden.  

 
2. Opfølgning på budget 2018 

 
a) Annie meddelte at 40-års jubilæumsfesten blev betydeligt billigere en budgetteret – 

kroner 10.628,- mod budget 30.000,-.  
b) Der påregnes kroner 5.000,- til hjertestarter, se punkt 4.  

 

 
3. Opfølgning på generalforsamlingen 

 
Som forberedelse til punktet havde bestyrelsen forlods studeret hegnsloven og gik på dagen 
en tur i området for besigtigelse. Foreløbige konklusioner på de tre rejste punkter som følger: 

 
a) Udskiftning af slidte vejskilte. Der mangler i øvrigt tilsyneladende skilt ved hjørnet af 

Middelvej og Egevej.  
 

o Pågældende skilte forsøges afrenset og rettet op (Uffe).  
 

o Kommunen kontaktes for at høre om de (og/eller vi) er forpligtede på nogen 
måde. Alternativt hvem kommunen benytter som skiltefirma. (Lars).  

 
o Skiltefirma kontaktes for at  høre om priser. (Annie).  

 
 

b) Vedligehold af skel mod Havnsø park (Spindler, Hagelin). 
 

o Bestyrelsen besigtigede skellet og konstaterede at skel var helt i 
overensstemmelse med regler.  

o Uffe meddelte at han havde haft kontakt med Formanden for Havnsø Park, 
som imidlertid ikke ønskede møde mellem de to grundejerforeninger. 

o Ove Spindler har herefter afsendt brev til Havnsø park, hvori tages afstand fra 
måden hvorpå Havnsø park kommunikerer. 

o Der blev ikke taget yderligere beslutninger i sagen.  
 

 
c) Vildtvoksende grund Tulipanvej 4 (Carsten Trudsholm) 

 
o Bestyrelsen finder, som Carsten, at bevoksningen på grunden kan være til gene 

og fare for nabo-ejendomme samt færdslen på stien mellem Tulipanvej og 
Syrenvej. Der forefindes allerede knækkede træer på grunden. Sagen må 
ordnes ved dialog med ejeren af Tulipanvej 4, Charlotte appel. Udbedring af 
forholdet må foretages snarest muligt. Lars kontakter Charlotte og melder 
tilbage til bestyrelsen og Carsten inden 20. august.  
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4. Hjertestarter 
 
Uffe er blevet kontaktet af nabo-foreningen 3F og forespurgt hvorvidt vi kan have interesse i 
sammen at opsætte en hjertestarter på passende sted. Uffe har videre drøftet sagen med Henrik 
Brockdorff (Tulipanvej 10), der fagligt/professionelt har kompetencer på området. Bestyrelsen er 
positiv og afsætter kroner 5.000 til formålet. Henrik har tilbudt at stille sig til rådighed og 
bestyrelsen er Henrik taknemmelig for at han vil stå for sagen på bestyrelsens og foreningens 
vegne. Uffe koordinerer det videre forløb med Henrik.  
 
 

5. Bestyrelsesposter - fremadrettet 
 
Bestyrelsen bør sørge for at rekruttere nye medlemmer i god tid før ny-valg. Følgende 
muligheder overvejes.  
  

a) Invitér suppleanter med til Bestyrelsesmøderne 
b) Generel opfordring til medlemmerne om at engagere sig 
c) Direkte henvendelse til kandidater 
d) Opslag på hjemmesiden 

 

 
6. Eventuelt 

 
a. Vedligeholdelse af vej, 

 
i. I forbindelse med etablering af nye vandstik på Middelvej er vejene blevet lidt 

medtagne og vandværket har indvilget i at levere materiale til vejen hvis vi selv 
lægger det ud. Ligelides har regn og vejrlig generelt som vanligt sat sit præg. 
Uffe tilbyder at trimme vejene indenfor en økonomisk ramme på 3.000 kroner. 
Bestyrelsen finder ikke at dette arbejde kan gøres billigere af en ekstern 
entreprenør, og tilslutter sig derfor Uffes tilbud.  
 

ii. Bestyrelsen forventer desuden at eventuelle vejskader som følge af diverse 
nybyggerier udbedres af de enkelte ejere.   

 
 
 
 
 
Referat: Lars 


